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Адрес Capital Glass And Mirror LLC 
11617 Industriplex Blvd. 
Baton Rouge, LA 70809

Страна Louisiana

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Capital Glass & Mirror has been serving the Glass Industry in the Baton Rouge area for over 45 years.  We stand by our slogan, “When you want it
right and you want it fast, it’s time to call Capital Glass”.

Capital’s Management Team has over a 100 years´ experience in the Glass Industry. The Team is on a mission to provide exceptional service and
outstanding value.

Our seasoned auto technicians are certified in state-of-the-art mobile replacements. Our Service Representatives will be happy to file all your
insurance claims electronically.

Our Estimating and Residential/Service Departments stand ready to exceed all expectation on commercial projects from proposal to turn key
completion.

Local owners, George Newbill, Todd Newbill and Veteran Jason Coffey are all proud supporters of our local community. Their dedication assures
the continued success of our mission to excel as Baton Rouge’s premiere full-service glass company.

Company Profile of Capital Glass And Mirror LLC

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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